
Referat fra generalforsamling i grundejerforening Luneparken d.1-8 marts 2oL4

L:BØrge Jensen blev valgt som dirigent.

2: Formandens beretning: Det har været et stille år. Fremmødet til arbejdsdag var ikke overvældende; men der blev

malet legeplads, pladen til boldspil ved skoven blev fjernet og basketkurven sat op'

Der er blevet sat skilte op "nabohjælp"

Keld Bodholdt har fået oprettet en hjemmeside for Luneparken: grundejerforeningen-luneparken.dk'

Helene christensen vil gerne opdatere hjemmesiden med referater etc.

Allan Flink har haft kontakt til andre grundejerforeninger ang. råger. Der er ikke noget at stille op' Laser er for

dyrt og for besværligt.

Bestyrelsen har drøftet om hvorvidt vi skal blive ved med at holde græsset over mod Luneskoven. Det tages op

på næste generalforsamling.

Stormen ioktobervar hård ved målene på områdetved Gl. Allervej. Der skal købes 2 nye'

Området mod Arlavej er blevet tyndet ud, så der nu er en sti gennem området, der henstilles fra bestyrelsen at

der ikke smides affald her.

3: Årsregnskab blev godkendt uden kommentarer'

4: Budget 2014 godkendt'

5: Der var ikke indkommet forslag.

6: Kontingent for 2015 uændret'

7: Allan Flink, H.C. Petersen og Bo Bojesen blev genvalgt'

Bestyrelsen er : Formand Bo Bojesen. Næstformand H.c.Petersen. Kasserer Margit Andersen' Sekretær Helene

Baarup Christensen. Bestyrelsesmedlem Allan Flink'

8: Under evt. blev skiltningen på Arlavej drøftet.
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